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(org.číslo 38.0008 - 3106)

Datum:3.9.2OL4 Identifikační číslo zápisu : Konference.2 0 14-9.3.II

Předseda navrh! paní Múllerovou iako zapisovatelku.
Hlasování: (L5 / 0 / 0), bod schvá|en.
Schválení zápisu z minu|é konference.
Hlasováníl (L5 / 0 / 0), zápis schválen.
čerpánÍ rozpočtu SociálnÍho fondu za rok 2013 (viz příloha)
Hlasování: (L5/0/0), čerpánírozpočtu Sociá|ního fondu za rok 2013 schvá|eno.
Návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 20t'4 |viz pří|oha).
Hlasování: CIT/0/3), návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 2014 schvá|en.
Paní Pražáková podala návrh na úpravu parametrů čerpání příspěvků na rekreaci
z odborových peněz.
Aktuá|ně se na kaŽdý zájezd může čerpat až 4 000,-. Při současném čerpáníse však
každoročně překračuje rozpočet. Proto padI návrh, aby částka, kterou se přispívá na zájezd,
by|a přizpůsobena odsouh|asenému rozpočtu (vzh|edem k tomu, že většina zájezdů se
p|ánuje ve značném předstihu).
Na tento výborem jednomys|ně odsouh|asený návrh (Lápis2OL4_8*21-|||viz bod 4.)
odpovědě| pan Gúnter protinávrhem.
Áby se ke stávaiícímu limitu na osobu azáiezd (4 000,.), zavedl ieště limit na osobu
a rok.
Hlasování v pořadí návrhů:

|, (3/5/7), náwh nepřijat.
||. (5/4/6), návrh přijat.

Po velmi obšírné debatě by| přímo na místě navrhnut limit na osobu a rok ve výši 8 000,-.
Hlasování: (L4 / 0 / L), návrh přijat'
Předseda informovaI o pIánovaném jednání se zaměstnavate|em ve věci ko|ektivní
smlouvy.
Pan Gůinter předloži| požadavek na propIacení vý|oh na své vo|nočasové aktivity
z prostředků odborové organizace (doIoženo potvrzením).
Po bouř|ivé debatě, zda je možné přispívat na tyto vo|nočasové aktivity, sám tento návrh
stáh|. Proto neby|o o tomto bodu h|asováno.

Diskuze a da|ší:

Dotaz na fungování služeb firmy Cordeus.
Přítomný pan Drahoňovský informova| o jednání s f irmou Cordeus nad novou sm|ouvou.

1.

2.

7.



Pan GÚnter se dotázaI na inventuru v odborové knihovně.
Inventura stá|e probíhá s oh|edem na rozsah knihovního fondu (13 597 svazků).

Paní Pokorná informovala o existenci tanečního kroužku a požáda|a o příspěvek na
pronáiem odpovídajících prostor (před zahájením rekonstrukce se setkávali v,,kIubu,,, což
v současnosti není možné).
Tato iniciativa je pod|e vedení ústavu (schůzka vedení ústavu se zástupci odborů 7,8' zo1'4)
žádaná s oh|edem na posílení pocitu souná|ežitosti s ústavem. Vzhledem ke způsobu čerpání
prostředků ze Sociá|ního fondu je nutné t$o aktivity zapracovat do rozpočtu s přih|édnutím
k následujícímu: ýše příspěvku - jakym způsobem ov|ivní rozpočet,

okruh zaměstnanců, kteří budou čerpat Mo Výhody (nelze přispívat na
akce, které užívá jen pár jednotlivců).
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Zapsala: Karolína Můllerová Schválill David Mařák, předseda


